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Работники 3

Товарооборот non-profit

Год основания 1998

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Robert Weisenburger Lipetz 

Executive Director 
Phone: 001 614 818 9423  
Fax: +1 614 818 9485 

Contact 2. Миссис Donna Banks 
Technical Director 
Phone: 001 614 5233033  
Fax: 001 614 8189485  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
The Glass Manufacturing Industry Council (GMIC) is a Glass Industry trade association that includes among its members, representatives of all four
sectors: Flat, Container, Fiber and Specialty.

GMIC, incorporated in September of 1998, is moving forward on a broad front to promote the interests and growth of the glass industry as a whole. We
collaborate with other national and international glass industry associations to ensure our industry continues to operate in a sustainable, energy
efficient and environmentally responsible manner and to increase its value to global society by producing new and improved products that contribute to
reducing the production of greenhouse gases.

We coordinate and support research projects among our members to develop new melting technologies, stronger glass and alternative fuels to reduce
our dependence on natural gas from declining sources.
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ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
 

Company Profile of Glass Manufacturing Industry Council

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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